

敬啓者：

2017-18 年度上學期測考頒獎禮

本校 2017-18 年度上學期測考頒獎禮，定於二月三日(星期六)上午九時三十分至十時三十舉行。貴子弟 \_\_\_\_\_ (P \_\_\_\_\_) 爲是次測考之得獎生，現特專函誠邀 台端 撥冗光臨觀禮，藉增榮寵！

請填妥下列回條，於 2018 年 1 月 29 日(星期一)將回條交回班主任辦理爲荷。如有查詢，請致電與胡立峰副校長查詢。

此致  
貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長 \_\_\_\_\_ 謹啓  
(石志端)

二零一八年一月廿六日

(通告負責人：胡立峰副校長)



2017-18 年度上學期測考頒獎禮

IC/SC/111C/17-18

回 條

(請於 29/01/2018 前交回班主任)

敬覆者：

來函 IC/SC/111C/17-18 號通告，有關第 2017-18 年度上學期測考頒獎禮事宜，經已獲悉。

本人將 \*會 / 不會 出席

#敬請  預留座位 ( \_\_\_\_\_ 人)

無需預留座位

此覆

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

\* 請刪去不適用者

# 請在適當位置加上剔號

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

Dear Parents/ Guardians,

**1st Term Test/Exam Prize Giving Ceremony**

**2017/18 1st Term Test/Exam Prize Giving Ceremony** will be held on **3 February, 2018 (Sat)** from **09:30 to 10:30** . I am glad to inform you that your child \_\_\_\_\_ of Class \_\_\_\_\_ ( ) will be awarded an academic prize and you are cordially invited to join with your child at the ceremony.

Please complete the following reply slip and return to class teacher on or before **29 January, 2018(Mon)**. Should you have any enquiries, please contact Mr Oh, Deputy Head at 2320-1300 at your convenience.

Yours faithfully,



(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice: Mr Oh, Deputy Head)



**1st Term Test/Exam Prize Giving Ceremony**

IC/SC/111/17-18

**Reply Slip**

(Please reply on or before 29/01/2018)

Dear Principal,

I acknowledged receipt of your school notice No. IC/SC/111/17-18 regarding 1st Term Test/Exam Prize Giving Ceremony

I \* **WILL / WILL NOT** participate in this event.

#  Please reserve \_\_\_\_\_ seats for my family to attend the ceremony.

There is no need to reserve any seats for my family.

*\* Please delete where inappropriate*

*# Please tick the appropriate box*

Student's name	
Class	
Parent's name	
Parent's signature	
Contact number	
Date	